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Zastupitelstvo města Vysokého Mýta 

 

 
 
Spisová značka: 

Číslo jednací: 

Spis. znak: 

Skart. znak/lhůta: 

MUVM/015514/2025/02 

MUVM/015514/2025 

101.2.1 

A/10 

 

 
Počet listů: 18              Počet příloh: 19                     Počet nelistinných příloh: 1 
 
 

Zápis z jednání Zastupitelstva města Vysokého Mýta č. 2/25    konaného 
dne 19. 3. 2025 

 
 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 16:00 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal členky a členy 
zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
V úvodu jednání starosta města představil vysokomýtské sportovce, kteří byli oceněni v anketě 
„Nejúspěšnější sportovec okresu Ústí nad Orlicí za rok 2024“. Poděkoval za reprezentaci 
města a předal jim drobné dary.   
 
Kolektivy – mládež  
SK Vysoké Mýto – starší dorost  
 
Jednotlivci žactvo  
Ondřej Jetmar (Sportovní klub kanoistiky Vysoké Mýto) 
Bohumír Šraut (Aquasport Vysoké Mýto) 
Jiří Chytil (Falcon Kickbox Vysoké Mýto) 
Ondřej Kvapil (Sportovní klub kanoistiky Vysoké Mýto) 
Vojtěch Urban (Falcon Kickbox Vysoké Mýto) 
Eliška Zemanová (Falcon Kickbox Vysoké Mýto) 
Jednotlivci – dospělí  
Daniel Suchánek (Sportovní klub kanoistiky Vysoké Mýto) 
 
Síň slávy  
Jiří Kovařík (SK Vysoké Mýto) 
 
Trenéři, rozhodčí, cvičitelé  
Libuše Rolečková (Sportovní klub kanoistiky Vysoké Mýto) 
 
Další poděkování a ocenění: 
Dlouholetá práce s předškoláky a mladším žactvem  
Monika Svobodová (TJ Sokol Vysoké Mýto) 
Marie Lustyková (TJ Sokol Vysoké Mýto) 
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Starosta Ing. František Jiraský sdělil, že dle jednacího řádu zastupitelstva § 9, odst. 1 bude 
z dnešního zasedání pořízen elektronický audiozáznam; tento záznam se pořizuje pro účely 
kontroly pořízeného zápisu a následného zveřejnění anonymizovaného záznamu dálkovým 
přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání jejich osobního projevu.  
 
Konstatoval, že dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 19 členů 
z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Omluven: Ing. Fišer, Mgr. Burešová 
Neomluven: 
 
 
 
 
 
2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího 
zařízení 
 
Starosta navrhl určit zapisovatelkou paní Markétu Nádvorníkovou a pana Petra Vondráčka 
zodpovědného za obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města určuje  
zapisovatelkou paní Markétu Nádvorníkovou a pana Petra Vondráčka zodpovědného za 
obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Výsledek hlasování: Pro   19      Proti 0      Zdrželi se 0 
Usnesení č. 17/25 bylo schváleno. 
 
 
 
3. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Starosta navrhl zvolit ověřovateli zápisu Jiřího Vondráčka a Ing. Romana Baťu. 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
ověřovatele zápisu Jiřího Vondráčka a Ing. Romana Baťu. 
 
Výsledek hlasování: Pro  17   Proti 0     Zdrželi se 2 
Usnesení č. 18/25  bylo schváleno. 
 
 
4. Schválení programu 
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou členům 
zastupitelstva města.  
 
Předsedající navrhl úpravu programu, která se týká vypuštění bodu č. 11 Nová smuteční síň – 
Dohoda o spolupráci a okomentoval důvody této změny. Nastaly problémy, které vznikly při 
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výstavbě nové smuteční síně, kde došlo ke změnám ve statice střešní desky. Změny nemají 
vliv na bezpečnost stavby, nicméně z důvodu předpokládané životnosti stavby statici navrhli 
pojistit nosnost střešní desky táhly. Návrh dohody je téměř finalizován, avšak do dnešního dne 
zhotovitel nepotvrdil úplné znění. Město Vysoké Mýto zastupuje advokát Mgr. Švadlena. Pro 
město se nejedná o žádné finanční závazky navíc, pouze bude prodloužení výstavby do konce 
června. Bude inkasována částka 2 000 000 Kč, která by měla být formou sankce za pozdní 
zhotovení stavby. 
 
Dále navrhuje Ing. Jiraský stáhnout jeden z bodů územního plánování – Zadání změny č. 3 
Územního plánu Vysoké Mýto z důvodu neobdržení stanoviska z KrÚ k zadání změny.     
 
 
Protinávrh č. 1 
Zastupitelstvo města schvaluje  
upravený program zasedání:   
 
1. Zahájení 
2. Zápis z jednání finančního výboru č.1-2025 konaného dne 24.2.2025  
3. Rozpočtová opatření č.8-2024 a 1-2025 schválená radou města  
4. Fond obnovy vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta-rozpočet 2025 
5. Rozpočtové opatření č.2-2025 
6. Programové dotace pro rok 2025 - Program podpory v oblasti sportu 
7. Regionální muzeum ve Vysokém Mýtě – Žádost o individuální dotaci – Sodomkovo 

Vysoké Mýto 
8. Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví školské obvody základních škol 

zřízených městem Vysokým Mýtem  
9. Program regenerace městských památkových rezervací a městských památkových 

zón 2025 
10. Územní plán Vysoké Mýto 
11. Individuální dotace pro rok 2025  
12. Návrh vyhlášky o nočním klidu 
13. Majetkoprávní záležitosti 
14. Prezentace studie „Revitalizace náměstí Přemysla Otakara II.“ 
15. Různé 
16. Diskuze 
17. Závěr 
 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 19/25 bylo schváleno. 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje  
následující program zasedání:   

1. Zahájení 
2. Zápis z jednání finančního výboru č.1-2025 konaného dne 24.2.2025  
3. Rozpočtová opatření č.8-2024 a 1-2025 schválená radou města  
4. Fond obnovy vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta-rozpočet 2025 
5. Rozpočtové opatření č.2-2025 
6. Programové dotace pro rok 2025 - Program podpory v oblasti sportu 
7. Regionální muzeum ve Vysokém Mýtě – Žádost o individuální dotaci – Sodomkovo 

Vysoké Mýto 
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8. Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví školské obvody základních škol 
zřízených městem Vysokým Mýtem  

9. Program regenerace městských památkových rezervací a městských památkových 
zón 2025 

10. Územní plán Vysoké Mýto 
11. Nová smuteční síň – Dohoda o spolupráci 
12. Individuální dotace pro rok 2025  
13. Návrh vyhlášky o nočním klidu 
14. Majetkoprávní záležitosti 
15. Prezentace studie „Revitalizace náměstí Přemysla Otakara II.“ 
16. Různé 
17. Diskuze 
18. Závěr 
 

 
 
5.  Ing. Roman Baťa – předseda finančního výboru zastupitelstva 
 
Předseda finančního výboru zastupitelstva předložil k projednání návrhy usnesení týkající se 
finančního a rozpočtového hospodaření města Vysokého Mýta. 
Předložená sdělení byla projednána a doporučena ke schválení zastupitelstvu města 
finančním výborem dne 24.února 2025.  
Dále byla předložená sdělení projednána a následně schválena nebo doporučena ke 
schválení zastupitelstvu města radou města na jejích jednáních dne 18.12.2024, 15.1.2025 a 
26.2.2025.  
 
 

Obsah sdělení: 
1. Zápis z jednání finančního výboru č.1-2025 konaného dne 24.2.2025 

 
Průvodní zpráva: 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta jednal dne 24.února 2025. Členové 
výboru přijali usnesení, která jsou obsažena v přiloženém zápise. 
 
Přílohy: 
Příloha 01-1 (list) - Zápis z jednání finančního výboru č.1-2025 konaného dne 24.2.2025, 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  
Zápis z jednání finančního výboru č.1-2025 konaného dne 24.února 2025. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.3.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 20/25 bylo schváleno. 
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Obsah sdělení: 
2. Rozpočtová opatření č.8-2024 a 1-2025 schválená radou města  

 
Průvodní zpráva: 
 
Zastupitelstvo města stanovilo svým usnesením číslo 179/18 ze dne 12.12.2018 do odvolání 
rozsah kompetencí k provádění jednotlivých rozpočtových opatření radou města dle 
předloženého návrhu. 
 
Kompetence rady města ke schvalování rozpočtových operací byly stanoveny v následujícím 
rozsahu:  
a) rozpočtové opatření - zapojení účelově přidělených finančních prostředků z jiných rozpočtů 
(přijaté dotace, příspěvky, dary..) do příjmů a výdajů rozpočtu města, včetně případného 
zapojení souvisejícího podílu města jako příjemce těchto prostředků do výdajů rozpočtu 
města, 
b) rozpočtové opatření vyvolané organizačními změnami, pokud tyto změny nevyvolávají další 
nároky na finanční prostředky města (nezvyšuje se celkový rozpočet výdajů města), 
c) rozpočtové opatření - schválení případných nutných výdajů na zajištění chodu obce (např. 
havárie, odvrácení hrozících škod, úhrady odvodů, daní, přeplatků, pokut a penále 
z rozhodnutí nadřízených orgánů),  
d) rozpočtové opatření - změny dle odvětvového třídění rozpočtové skladby schváleného 
rozpočtu, tj. přesun rozpočtových prostředků, při němž se jednotlivé příjmy nebo výdaje 
navzájem ovlivňují, aniž by se změnil jejich celkový objem nebo schválený rozdíl celkových 
příjmů a výdajů (jedná se např. o přesuny z položky na položku, z paragrafu na paragraf – 
v závislosti na podrobnosti schváleného rozpočtu). 
e) schvalovat rozpočet a rozpočtová opatření u peněžních fondů zřízených zastupitelstvem 
města - Sociálního fondu města Vysokého Mýta a Fondu obnovy vodohospodářského majetku 
města Vysokého Mýta včetně schvalování účelu použití finančních prostředků Fondu obnovy 
vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta. 
O všech radou města schválených rozpočtových opatřeních dle těchto kompetencí bude 
zastupitelstvo města informováno na svém následujícím zasedání. 
Na základě delegace této pravomoci schválila rada města rozpočtová opatření č.8-2024 (RM 
18.12.2024) a 1-2025 (RM 26.2.2025). 
Finanční výbor projednal na svém zasedání dne 24.02.2025 radou města schvalovaná 
rozpočtová opatření č.8-2024 a 1-2025 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu města 
vzít na vědomí radou města schvalovaná rozpočtová opatření č.8-2024 a 1-2025. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 3 (listy) – Rozpočtové opatření č.8-2024 včetně položkového rozpisu, 
Příloha 02 – 1 (list) – Rozpočtové opatření č.1-2025 včetně položkového rozpisu, 
 
 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města 
přijmout následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  
Rozpočtová opatření č.8-2024 a 1-2025. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.3.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 21/25 bylo schváleno. 
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Obsah sdělení: 
3. Fond obnovy vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta-rozpočet 2025 

 
Průvodní zpráva: 
Rada města projednala na svém zasedání dne 15.01.2025 návrh rozpočtu Fondu obnovy 
vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta na rok 2025. Rada města svým 
usnesením č.13/25 ze den 15.1.2025 schválila rozpočet Fondu obnovy vodohospodářského 
majetku města Vysokého Mýta na rok 2025. 
Finanční výbor projednal na svém zasedání dne 24.02.2025 rozpočet Fondu obnovy 
vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta na rok 2025 a ve svém usnesení 
doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí radou města schválený rozpočet Fondu 
obnovy vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta na rok 2025. 
Přílohy: 
Příloha 01 – 1 (list) – Fond obnovy vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta - 
rozpočet 2025, 
 
Finanční výbor Zastupitelstva města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města 
přijmout následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  
rozpočet Fondu obnovy vodohospodářského majetku města Vysokého Mýta na rok 2025. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.03.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 22/25 bylo schváleno. 
 
 
 
 

Obsah sdělení: 
4. Rozpočtové opatření č.2-2025 

 
Průvodní zpráva: 
Finanční výbor projednal na svém zasedání dne 24.února 2025 návrh rozpočtového opatření 
č.2-2025 a ve svém usnesení doporučuje zastupitelstvu města návrh rozpočtového opatření 
č.2-2025 ke schválení. 
Návrh rozpočtového opatření č.2-2025 byl sestaven k 18.2.2025 v rámci hlavní činnosti města 
v celkovém objemu 65.067,6tis.Kč, čerpal volné finanční prostředky v částce 44.179,2tis.Kč a 
tím upravoval výši volných finančních prostředků nezapojených do rozpočtu (po odečtení 
rozpočtové rezervy) na částku 67.178,4tis.Kč. 
V průběhu projednávání návrhu rozpočtového opatření radou města dne 26.2.2025 došlo 
z iniciativy rady města k rozšíření návrhu rozpočtového opatření č.2-2025 o výdajové položky 
uvedené na řádcích číslo 48. až 51. 
Radou města dne 26.2.2025 upravený návrh rozpočtového opatření č.2-2025 je sestaven 
v rámci hlavní činnosti města v celkovém objemu 65.292,6tis.Kč, čerpá volné finanční 
prostředky v částce 44.404,2tis.Kč a tím upravuje výši volných finančních prostředků 
nezapojených do rozpočtu (po odečtení rozpočtové rezervy) na částku 66.953,4tis.Kč. 
Přílohy: 
Příloha 01 – 1 (list) – Rozpočtové opatření č.2-2025, 
Příloha 02 – 6 (listů) – Rozpis položek rozpočtového opatření č.2-2025, 
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Ing. Jiraský vyzval zastupitele k dotazům k jednotlivým položkám. 
Mgr. Junek se dotázal na položky: 
- vozidlo SDH 135 000 Kč – stávající vozidlo, které muselo projít technickou prohlídkou, 

jednalo se o opravy na podvozku; 
- smuteční síň 5 mil. Kč – jedná se o dopočet z minulého roku, zůstatek, který nebyl 

minulý rok vyčerpán; 
- oprava budovy MěÚ Jiráskova 4 mil. Kč – p. tajemník bude informovat v bodě různé;  
- Domov pro seniory 20 mil. – jedná se o odhad nákladů, které by mohly být prostavěny, 

pokud bude dobře vysoutěženo a na podzim se začne stavět; 
- ZUŠ 2,5 mil. Kč a knihovna 2 mil. Kč – na dokončení přípravných projekčních prací; 
 
Mgr. Plhák se dotázal, zda je už rozhodnuto, že se Domov pro seniory bude stavět; Ing. 
Jiraský sdělil, že v současné době ne; nyní je vypsané VŘ na zhotovitele. Částka, která 
vzešla z prováděcího projektu je 370 mil. Kč, je příliš vysoká. Vedení města očekává částku 
do 300 mil. Kč, potom se bude uvažovat o dalším postupu. 

 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
Rozpočtové opatření č.2-2025. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.3.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro   16     Proti 0     Zdrželi se  3 
Usnesení č. 23/25 bylo schváleno. 
 
 
 
 
6. Bc. Radka Kutnarová – vedoucí odboru kanceláře vedení města 
 

Obsah sdělení: 
1. Program podpory v oblasti sportu v roce 2025 – Poskytnutí programových dotací města 
Vysokého Mýta 

 
Průvodní zpráva: 
Rada města Vysokého Mýta dne 26. 02. 2025 projednala, na základě doporučení sportovní 
komise, návrh rozdělení finančních prostředků na Program podpory v oblasti sportu v roce 
2025 a doporučuje zastupitelstvu města poskytnutí programových dotací u žádostí nad 
250 000 Kč dle přiložené tabulky: 
 
 
Tabulka č. 1 – poskytnutí programových dotací nad 250 000 Kč 
 

ČÍSLO ŽADATEL PROJEKT 
PŘIDĚLENO 

2024 
POŽADAVEK 

2025 
NÁVRH 2025 
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19 
1. FC Nejzbach Vysoké 

Mýto, z.s.  

Volnočasové aktivity 
mládeže – juniorská 

a dorostenecká futsal 
liga a A týmu 1. futsal 

liga. Příspěvek na 
nájemné, dopravu, 

cestovné, rozhodčí a 
trenéry s licencí na 1. 

ligu, příspěvek na 
vzdělávání trenérů, 

bezpečnostní službu, 
zdravotní službu. 

120 000 500 000 140 000 

21 
Plavecký klub Vysoké 

Mýto, z.s. 

Podpora pravidelné a 
dlouhodobé sportovní 
činnosti Plaveckého 
klubu Vysoké Mýto, 

z.s. 

200 000 373 500 205 000 

22 SK Vysoké Mýto z.s. 
Sportovní aktivity SK 

Vysoké Mýto 
470 000 550 000 485 000 

25 
Tělocvičná jednota 
Sokol Vysoké Mýto 

Podpora tělocvičné a 
sportovní činnosti 

dětí a mládeže 
175 000 470 000 180 000 

  
Celkem 

  
965 000 1 893 500 1 010 000 

 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 24 listů – Žádosti o programové dotace na rok 2025 od jednotlivých žadatelů   
Příloha 02 –   1 list – Návrh na rozdělení dotací v oblasti sportu na rok 2025 
Příloha 03 –   3 listy – Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí programové dotace 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
 

I. poskytnutí programových dotací města Vysokého Mýta v oblasti sportu v roce 
2025 dle následující tabulky: 
 

ČÍSLO ŽADATEL PROJEKT 
VÝŠE DOTACE 

2025 
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19 
1. FC Nejzbach Vysoké 

Mýto, z.s.  

Volnočasové aktivity mládeže – 
juniorská a dorostenecká futsal 

liga a A týmu 1. futsal liga. 
Příspěvek na nájemné, dopravu, 

cestovné, rozhodčí a trenéry 
s licencí na 1. ligu, příspěvek na 
vzdělávání trenérů, bezpečnostní 

službu, zdravotní službu. 

140 000 

21 
Plavecký klub Vysoké 

Mýto, z.s. 

Podpora pravidelné a dlouhodobé 
sportovní činnosti Plaveckého 

klubu Vysoké Mýto, z.s. 
205 000 

22 SK Vysoké Mýto z.s. Sportovní aktivity SK Vysoké Mýto 485 000 

25 
Tělocvičná jednota Sokol 

Vysoké Mýto 
Podpora tělocvičné a sportovní 

činnosti dětí a mládeže 
180 000 

 
II. uzavření veřejnoprávních smluv dle vzoru schváleného RM dne 23. 10. 2024, 

číslo usnesení 673/24 a dle programů podpory v jednotlivých oblastech 
schválených RM dne 20. 11. 2024, číslo usnesení 739/24. 

 
Zodpovídá: vedoucí odboru kanceláře vedení města 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   18     Proti 0     Zdrželi se  1 
Usnesení č. 24/25 bylo schváleno. 
 
 
 
 

Obsah sdělení: 
2. Žádost Regionálního muzea ve Vysokém Mýtě o individuální dotaci města na rok 2025 na 
projekt Sodomkovo Vysoké Mýto.  

 
Průvodní zpráva: 
Regionální muzeum ve Vysokém Mýtě žádá město o dotaci ve výši 150.000 Kč na tradiční 
projekt Sodomkovo Vysoké Mýto, festival věnovaný automobilovému designérovi a karosáři 
Josefu Sodomkovi v retro stylu 30. let 20. století. Uvedená akce má zaměření a výrazný dopad 
na Vysoké Mýto a celé Vysokomýtsko. Festival Sodomkovo Vysoké Mýto se odehrává přímo 
na náměstí Přemysla Otakara II. a přispívá jak k významnému kulturnímu vyžití a prezentaci 
historických témat, tak i k nepřehlédnutelné propagaci města daleko za jeho hranicemi. V 
letošním roce si připomeneme 130. výročí založení firmy Sodomka. Akce se koná 7. června 
2025. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 3 listy - Žádost o individuální dotaci města – Regionální muzeum ve Vysokém 
   Mýtě 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje 
I. poskytnutí individuální dotace města Vysokého Mýta na rok 2025 pro Regionální 

muzeum ve Vysokém Mýtě, IČO: 00372331, ve výši 150.000 Kč na projekt 
Sodomkovo Vysoké Mýto. 

II. uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzoru schváleného RM dne 23. 10. 2024, číslo 
usnesení 673/24. 
 

Zodpovídá: vedoucí odboru kanceláře vedení města 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   17     Proti 1     Zdrželi se  1 
Usnesení č. 25/25 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
3. Obecně závazná vyhláška, kterou se stanoví školské obvody základních škol zřízených 
městem Vysokým Mýtem 

 
Průvodní zpráva: 
Rada města na základě ustanovení § 178 odst. 2 písm. b) zákona č. 561/2004 Sb., o 
předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon) a § 
84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) vše v aktuálním znění, 
doporučuje zastupitelstvu města ke schválení Obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanoví 
školské obvody základních škol zřízených městem Vysokým Mýtě, účinnou od 04. 04. 2025, 
dle předloženého návrhu. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 1 list - Návrh Obecně závazné vyhlášky, kterou se stanoví školské obvody  
                               základních škol zřízených městem Vysokým Mýtem. 
 
Bc. Kutnarová sdělila, že na základě doporučení MV byly v předkládaném textu učiněny 
drobné textové změny a to: Doplnění zákonného zmocnění v úvodním odstavci.   Text 
zmocnění dle zákona o obcích bude tedy doplněn a opraven na znění: a v souladu s § 10 
písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů. A dále pak čl. 2 závěrečných ustanovení bylo doporučeno uvést v odst. 
(1) nejen číslo zrušované obecně závazné vyhlášky č. 6/2005, ale i datum jejího vydání, 
kterým je 14. prosinec 2005. Obecně závaznou vyhlášku tedy předkládáme ZM ke schválení 
včetně těchto změn. 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanoví školské obvody základních škol zřízených 
městem Vysokým Mýtem, účinnou od 04. 04. 2025, dle předloženého návrhu. 

 
Zodpovídá: vedoucí odboru kanceláře vedení města 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 26/25 bylo schváleno. 
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7. Bc. Ondřej Halama – vedoucí odboru rozvoje města a územního plánování 
 

Obsah sdělení: 
1. Dotace MK: Program regenerace městských památkových rezervací a městských 
památkových zón 2025 - přijetí dotace  

     
Průvodní zpráva: 
Vedoucí odboru rozvoje města a územního plánování předkládá návrh na přijetí dotace 
z Ministerstva kultury, Program regenerace městských památkových rezervací a městských 
památkových zón 2025. Pro MPZ Vysoké Mýto byla stanovena finanční podpora ve výši 
1.405.000, - Kč. Finanční spoluúčast města na obnově památek ve vlastnictví je 50 % 
z uznatelných nákladů. Finanční spoluúčast města na obnově památek, které nejsou ve 
vlastnictví města je 10 % z uznatelných nákladů (dotace 50 %, spoluúčast vlastníka 40 % 
uznatelných nákladů, město 10 % uznatelných nákladů). Na restaurátorské práce lze čerpat 
dotaci ve výši až 100 %. 
 

Přílohy: 
Příloha 01 - Rozpis finanční podpory MK (7 listů) 
 

Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  
přijímá účelovou dotaci (státní finanční podporu) z Programu regenerace městských 
památkových rezervací a městských památkových zón na rok 2025, na podporu obnovy 
kulturních památek ve Vysokém Mýtě ve výši 1.405.000, - Kč. 

Zodpovídá: vedoucí odboru rozvoje města a územního plánování 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 27/25 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
2. Zadání pro změnu Územního plánu Vysoké Mýto      

 
Průvodní zpráva: 
Vedoucí odboru rozvoje města a územního plánování předkládá Zastupitelstvu města 
Vysoké Mýto ke schválení Zadání pro změnu Územního plánu Vysoké Mýto. Vlastník 
nemovitosti, paní Pavlína Wagner, , , žádá o změnu 
na pozemcích p.č. 3990/56, p.č. 3990/57, p.č. 3990/58 a p.č. 3990/59, k.ú. Vysoké Mýto, 
funkčního využití ZO – zeleň – ochranná a izolační, VS – plochy smíšené výrobní a ZS – zeleň 
– soukromá a vyhrazená, na BV – bydlení v rodinných domech – venkovské a ZS - zeleň – 
soukromá a vyhrazená. Důvod pořízení změny územního plánu, žadatelka uvádí, zrušení 
dobývacího prostoru a narovnání vlastnických práv. Podle § 110 odst. 1 stavebního zákona 
pořizovatel posoudil podnět a vyhodnotil, že je v souladu s tímto zákonem a jeho prováděcími 
předpisy, se stanovisky podle § 109 odst. 3 stavebního zákona, s politikou územního rozvoje 
a nadřazenou územně plánovací dokumentací. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost o změnu Územního plánu Vysoké Mýto (6 listů)  
Příloha 02 – Vyjádření k podnětu na změnu Územního plánu Vysoké Mýto (2 listy) 
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Rada města Vysokého Mýta navrhuje Zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 

Zastupitelstvo města  
I. schvaluje návrh zadání změny Územního plánu Vysoké Mýto předložený                 

p. Pavlínou Wagner, ,  
II. rozhoduje o zařazení zadání změny Územního plánu Vysoké Mýto předložené      

p. Pavlínou Wagner, , .  
 

Zodpovídá: vedoucí odboru rozvoje města a územního plánování 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 28/25 bylo schváleno. 
 
 
 
MUDr. Kellner opustil jednání ZM. 
 
 
 
8. Bc. Ludmila Abrahamová – vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
 

Obsah sdělení: 
1. Žádost o individuální dotaci na rok 2025 – Berenika – Vysoké Mýto, o. p. s.  

 
Průvodní zpráva: 
Organizace Berenika podala žádost o individuální dotaci na rok 2025 s názvem projektu 
Berenika – Vysoké Mýto, o.p.s. ve výši požadované dotace 336 tis. Kč. Svoji žádost zdůvodnila 
tím, že využije finanční prostředky na dofinancování provozních nákladů Berenika – Vysoké 
Mýto o. p. s., které budou rozděleny dle potřeby organizace do sociálních služeb a služeb 
zaměstnanosti v závislosti na získání ostatních dotací a příspěvků od státu a ostatních 
donátorů. Berenika Vysoké Mýto dostává tuto dotaci opakovaně již několik let, i v loňském roce 
– v celkové výši 300 tis. Kč.  
 
Žádost byla projednána komisí pro menšiny a sociální záležitosti, komise doporučila podpořit 
tuto žádost ve výši požadavku v žádosti, tedy 336 tis. Kč. 
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města schválit dotaci dle doporučení komise. 
Bližší informace k organizaci a její činnosti jsou uvedeny v přiložené žádosti. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 –  4 listy, žádost o dotaci 
Příloha 03 – 3 listy, veřejnoprávní smlouva – vzor 
 
 
MUDr. Kellner se dostavil na jednání ZM. 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje Zastupitelstvu města Vysoké Mýto přijmout 
následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 

I. poskytnutí individuální dotace města Vysokého Mýta pro o. p. s. Berenika Vysoké Mýto, 
IČ 26668149 na dofinancování provozních nákladů Berenika – Vysoké Mýto, o.p.s. pro 
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rok 2025, ve výši 336 tis Kč (třista třicetšesttisíc korun českých), 
II. uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzoru schváleného RM dne 23.10.2024, číslo 

usnesení 673/24  
 
Zodpovídá: vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 29/25 bylo schváleno. 
 
 
 
 

Obsah sdělení: 
2. Žádost o individuální dotaci na rok 2025 – Oblastní spolek Českého červeného kříže Ústí 
nad Orlicí 

 
Průvodní zpráva: 
Organizace Oblastní spolek Českého červeného kříže Ústí nad Orlicí podala žádost o 
individuální dotaci na rok 2025 s názvem projektu SENIOR DOPRAVA ČČK, sociální doprava 
pro seniory, osoby zdravotně postižené, rodiče s dětmi ve výši požadované dotace 450 tis. Kč. 
Svoji žádost zdůvodnila tím, že využije finanční prostředky na celoroční provoz služby SENIOR 
DOPRAVA ČČK. 
 
V loňském roce byla poskytnuta dotace v celkové výši 400 tis. Kč.  
Žádost byla projednána komisí pro menšiny a sociální záležitosti, komise doporučila podpořit 
tuto žádost ve výši požadavku v žádosti, tedy 450 tis. Kč.  
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města schválit dotaci dle doporučení komise. 
Bližší informace k organizaci a její činnosti jsou uvedeny v přiložené žádosti. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 –  3 listy, žádost o dotaci 
Příloha 02 – 3 listy, veřejnoprávní smlouva – vzor 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje Zastupitelstvu města Vysoké Mýto přijmout 
následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 

I. poskytnutí individuální dotace města Vysokého Mýta pro Oblastní spolek Českého 
červeného kříže Ústí nad Orlicí, IČ 00426261 na financování provozních nákladů 
na projekt SENIOR DOPRAVA ČČK pro rok 2025, ve výši 450 tis Kč (čtyřista 
padesát tisíc korun českých), 

II. uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzoru schváleného RM dne 23.10.2024, číslo 
usnesení 673/24  

 
Zodpovídá: vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
Termín:  ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 30/25 bylo schváleno. 
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Obsah sdělení: 
3. Žádost o individuální dotaci na rok 2025 – SKP-CENTRUM, o. p. s. 

 
Průvodní zpráva: 
SKP-CENTRUM, o. p. s. Pardubice podalo žádost o individuální dotaci na rok 2025 s názvem 
projektu: Podpora činnosti sociálních služeb NZDM EMKO a Azylový dům pro ženy a matky 
s dětmi ve výši požadované dotace 320 tis. Kč. Požadované prostředky využijí na podporu 
činnosti služeb, které provozují ve Vysokém Mýtě.  
Žádost byla projednána komisí pro menšiny a sociální záležitosti, komise doporučila podpořit 
tuto žádost ve výši 320 tis. Kč.  
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města schválit dotaci dle doporučení komise. 
Bližší informace k organizaci a její činnosti jsou uvedeny v přiložené žádosti. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 –  3 listy   - žádost o dotaci 
Příloha 02 – 3 listy, Veřejnoprávní smlouva o dotaci (individuální) 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje Zastupitelstvu města Vysoké Mýto přijmout 
následující usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 

I. poskytnutí individuální dotace města Vysokého Mýta pro SKP-CENTRUM, o. p. s. 
Pardubice, IČO 27534804 na projekt: Podpora činnosti sociálních služeb NZDM 
EMKO a Azylový dům pro ženy a matky s dětmi v roce 2025, ve výši 320 tis Kč 
(třistadvacettisíc korun českých), 

II. uzavření veřejnoprávní smlouvy dle vzoru schváleného RM dne 23.10.2024, číslo 
usnesení 673/24  

 
Zodpovídá: vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 31/25 bylo schváleno. 
 
 
 
9. JUDr. Libor Poláček – vedoucí odboru právního a majetkového 
 

Obsah sdělení: 
1. Návrh vyhlášky o nočním klidu 

 
Průvodní zpráva: 
Na základě sdělení VYSOKOMÝTSKÉ KULTURNÍ, o.p.s., Mikáda, Stavební školy a Gymnázia 
a následného jednání s vedením města byl vypracován návrh vyhlášky o nočním klidu. Text 
vyhlášky je vypracován dle vzoru ministerstva vnitra a bude zaslán MV ke kontrole.  

 
Přílohy: 
Příloha 01 – Vyhláška o nočním klidu (2 listy) 
 
JUDr. Poláček sdělil, že na základě doporučení MV byly v předkládaném textu učiněny 
drobné textové změny a to: u rušené vyhlášky byl doplněný název a u Silvestrovských oslav 
byl změněn text ve 3.sloupci „doba nočního klidu nemusí být dodržována“ 
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Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města vydává 
vyhlášku o nočním klidu, dle předloženého návrhu. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: ihned 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 32/25 bylo schváleno. 
 
 
 

Obsah sdělení: 
2. Prodej pozemku parc. č. 2134/1, jehož součástí je stavba B. Korábové čp. 7, k.ú. Vysoké 
Mýto  

 
Průvodní zpráva: 
Rada města schválila záměr prodat pozemek parc. č. 2134/1 zastavěná plocha a nádvoří, 
jehož součástí je stavba Pražské Předměstí, č.p. 7, rodinný dům, vše v obci a k.ú. Vysoké 
Mýto, obálkovou metodou se stanovením nejnižší kupní ceny ve výši 1.200.000 Kč zájemci, 
který podá nejvyšší nabídku kupní ceny, s termínem podání nabídek do 18.03.2025. Doručené 
nabídky (obálky) budou otevřeny při zasedání ZM dne 19.03.2025. 
 
Přílohy: 
0 
 
Ve stanovené lhůtě odbor právní a majetkový obdržel 2 obálky s cenovou nabídkou. JUDr. 
Poláček otevřel první nabídku manželů Vasyla a Hanny Panets, ti zároveň podali odstoupení 
od této nabídky; druhou nabídku podala paní Kateřina Vondrová s nabídkovou cenou                   
1 290 000 Kč. 
 
Starosta města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
prodej pozemek parc. č. 2134/1 zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba Pražské 
Předměstí, č.p. 7, rodinný dům, vše v obci a k.ú. Vysoké Mýto paní Kateřině Vondrové, dat. 
narození , trvale bytem ,  za celkovou kupní cenu ve 
výši 1.290.000 Kč. Dodání nemovité věci je, dle § 56 odst. 3 písm. a) zákona č. 235/2004 Sb., 
o dani z přidané hodnoty, osvobozeno.  
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 30.06.2025 
 
Výsledek hlasování: Pro   19     Proti 0     Zdrželi se  0 
Usnesení č. 33/25 bylo schváleno. 
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10. Prezentace studie „Revitalizace náměstí Přemysla Otakara II.“ 
 
Ing. arch. Jakub Chobotský odprezentoval návrh architektů společnosti Ateliér tečka, kteří 
se zaměřili zjm. na výměnu mobiliáře, umístění prvků a soustředili se na otázku, jaká je vize 
náměstí. Stěžejními body zjm. bylo: odstranění altánů a konstrukcí, sluneční hodiny, 
odstranění mobilní zeleně, hmatové prvky a vodící linie, extenzivní záhony, mlatový střed, 
úprava kašny, podzemní rozvaděč, podzemní kotvení pódia, žulový terč, ukotvení vánočního 
stromu, označení muzea, zábory, předzahrádky a reklama. 
                                                                                           
Komise pro regeneraci památek byla se studií seznámena a předkládá zastupitelům 
doporučení, čím se prvotně zabývat: 

- výměna mobiliáře – lavičky s opěrkami, odpadkové koše, svítidla, stojany na kola 
- podzemní rozvaděč 
- podzemní kotvení pódia 
- odstranění altánů 
- sluneční hodiny 
- odstranění mobilní zeleně 

Celkové náklady těchto navrhovaných zásahů činí 7 180 000 Kč 
 
 
Ing. Jiraský otevřel diskuzi k tomuto tématu: 
 
Mgr. Junek vyslovil názor, že mobiliář je dožitý a zjm. osvětlení je nutné opravit, dále podpořil 
myšlenku odstranit altány; s doporučením komise pro regeneraci památek souhlasí; 
 
p. Vondráček nepovažuje prezentovaný mobiliář za historický, vnímá více moderních prvků; 
očekával opravy s historickým odkazem; 
 
MUDr. Kellner shledává návrh revitalizace za zdařilý; pouze dodal, že by bylo vhodné 
s architekty, v případě nesouhlasu s dodáním určitých prvků, neustále komunikovat; 
 
Ing. Krejza se ztotožňuje s doporučením regenerační komise; připouští možnost etapu rozdělit 
na dvě části; v první etapě ještě tento rok vyměnit mobiliář a příští rok se soustředit na 
odstranění altánů; 
 
Mgr. Lipavský apeloval na důležitost vymezit, jak k celé revitalizaci přistoupit, výměnu 
mobiliáře je nutné vybrat jako celek; stavební část nepovažuje za nezbytnou investici; 
 
Dále se k tématu vyjádřili Mgr. Lipertová, p. Hlavatý, Ing. Soušek a Mgr. Plhák (viz. 
audiozáznam) 
 
Ing. Jiraský poděkoval regenerační komisi a arch. Chobotskému za čas strávený nad tímto 
projektem; studie se jeví jako reálně proveditelná; vnímá jako úkol pro vedení a radu města, 
předložit na červnovém jednání ZM další postup projektové dokumentace; přimlouvá se k 
možnosti v budoucnu svolat pracovní jednání ZM, kde by byl větší prostor pro výběr 
konkrétního mobiliáře; upozornil však, že všechny úpravy budou vyžadovat stanovisko 
památkářů.  
 
Z rozsáhlé diskuze vzešel závěr, že všichni zastupitelé souhlasili, aby se pokračovalo v návrhu 
regenerační komise s tím, že etapa bude rozdělena na část výběru mobiliáře a část větší 
stavební úpravy. 
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11. Různé  
 
Ing. Krejza opustil jednání ZM. 
 
Mgr. Vlček informoval o rekonstrukci budovy MěÚ v ul. Jiráskova; poděkoval zastupitelům, že 
na tuto úpravu schválili prostředky, které byly použity na opravu kanceláří a veřejných prostor 
ve 3. a 4. patře, dále na rekonstrukci střechy z důvodu instalace FVE a instalace střešních 
oken. 
 
Ing. Jiraský informoval o větším množství kácení stromů z důvodu jejich poškození kroupami 
a suchem; bude probíhat výsadba nových; 
- probíhá výběrové řízení na akci Domov pro seniory; uskutečnila se prohlídka staveniště, které 
se zúčastnilo 8 firem;  
- výstavba dálnice D35 postupuje dle harmonogramu; ŘSD oslovilo město, že na úsek 
Litomyšl-Janov by potřebovala firma Strabag použít návozovou trasu za Chocní přes Vysoké 
Mýto; 
- uskutečnilo se jednání s firmou HBH ohledně obchvatu směr na Choceň, přeložka silnice č. 
312, vše pokračuje dle harmonogramu, za plovárnou budou vytvořeny protipovodňové zídky; 
- začátkem května se na městském úřadě uskuteční kontrolní den projektové dokumentace za 
účasti ministra dopravy p. Kupky, předpoklad, že by se s výstavbou začalo v roce 2027; 
- byly pořízeny mobilní kamery, které budou instalovány po městě za účelem hlídat kázeň 
občanů a firem ukládající odpad, kam nemají; tento způsob kontroly se osvědčil; 
- instalování kluziště v areálu I. stupně ZŠ Jiráskova mělo příznivé ohlasy, v příštím roce bude 
tedy v plánu vybavit prostor o další zařízení a rozšířit provozní dobu.  
 
 
 
12. Diskuze 
Ing. Soušek upozornil na problematiku pejskařů a s tím spojen nepořádek na náměstí, Ing. 
Jiraský slíbil, že MP zvýší aktivitu tímto směrem; 
Mgr. Lipertová požádala, aby byl k dispozici s předstihem před jednáním ZM o dotacích také 
přehled žádostí o dotace, které přiděluje v rámci svých kompetencí rada města 
 
 
 
13. Závěr 
Starosta uvedl, že další jednání ZM se koná 25. 6. 2025, pokud nebude nutno se sejít dříve 
z důvodu urychlení prací směřujících k pokračování změny územního plánu města.  
 
 
 
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:05 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisovatelka:  Markéta Nádvorníková   v.r.           
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Ověřovatelé:   
                          Jiří Vondráček   v.r.                           

                             
 
 

 
                           Ing. Roman Baťa   v.r.          
 
 
 
 
Starosta:   Ing. František Jiraský   v.r.                    

                                    
 
 
 
 
 




